
 

Aan:   College van B&W  

Via e-mail:  raadsgriffie@hengelo.nl  

Datum:  02-06-2023  

Betreft:  Verlaat academie FC Twente / Heracles Hengelo?   

FC Twente clubwatcher Leon ten Voorde sprak schande in de podcast van de TC Tubantia  over 
het wanbeleid van het Hengelose college in de podcast van de TC Tubantia. Zie bijlage.             
‘FC Twente is al jaren erg teleurgesteld in de gemeente Hengelo, vertelt Leon. ‘Naar buiten toe 
shinen ze graag met de academie en FC Twente’, legt de Twente-watcher uit. ‘Maar FC  Twente 
en de academie FCT/ Heracles komt niet meer verder in Hengelo’.  

Typisch Rutteriaans, veel wind en niets nakomen. Het eerste van FC Twente, het vlaggenschip 
vertrekt binnenkort naar Enschede, de vrouwen zijn al weg, en ook meerdere jeugd elftallen 
spelen en trainen al in Enschede.   

Citaat gemeente Hengelo 13-05-2019: ‘FC Twente heeft aangegeven een toekomstvisie te  
ontwikkelen voor verschillende onderdelen van FCT zoals de jeugdacademie, de FCT  vrouwen, 
de beloften en de eerste selectie. De gemeente Hengelo wil graag een aantrekkelijke partner 
voor FCT zijn en blijven. Wij zien dan ook een belangrijke rol  weggelegd voor Hengelo in deze 
toekomstvisie’. Nu ruim 4 jaar later…  

De academie heeft een belabberde uitstraling. De kantoren van de academie zijn een  
opstapeling van containers. Om schaamte te voorkomen ontvangt de FCT beoogd nieuwe  
selectiespelers al niet meer in Hengelo maar in Enschede. En let wel, uit onderzoeken blijkt  dat 
topsport de goedkoopste en effectiefste citymarketing voor een gemeente is. Uiteindelijk 
spreken we hier niet over gemeenschapsgelden maar over een zakelijke deal. ‘De druppel is de 
huur welke de gemeente vraagt voor de velden van VV Hengelo. Als het zo  doorgaat is Hengelo 
straks alles kwijt. ‘FC Twente is al bijna weg en de academie volgt’, geeft  ten Voorde de teneur 
van de FCT/ Heracles academie en beide BVO directies weer. Ingevolge het voorgaande heeft FC 
Twente andere gemeenten in de regio benaderd. En één  gemeente heeft serieuze interesse, 
dus de kans bestaat dat de academie van FC Twente en  Heracles Almelo gaat verhuizen...’.  

Vanaf 2019 vraagt Lokaal Hengelo met regelmaat het College al over het “Hengelose wind”  
beleid van de in Almelo woonachtige Wethouder (in het College van Hengelo) die hiermee  ook 
zijn plaatselijke trots Heracles in de kou laat staan. Lokaal Hengelo schrikt van het  mogelijke 
scenario dat na de exit van de vrouwen en eerste selectie nu ook nog de FC  Twente/Heracles 
academie Hengelo de rug toekeert. 
 
 
 
 



Lokaal Hengelo heeft de volgende vragen:   

1. Is het college op de hoogte van de heersende frustraties bij FCT, Heracles en de  
academie?  

Zo nee? Graag uitleg waarom niet.  

Zo ja, wat gaat het college hieraan doen?  

2. Is het college op de hoogte van een mogelijk vertrek van de academie?  
Zo nee? Graag uitleg waarom niet.  

 Zo ja? Hoe nu te acteren?  

3. Tijdens het werkbezoek ( hoofd academie Dominique Scholten) van de raad in het  seiszoen 
2021-2022 wenst de academie, zoals gebruikelijk bij topsportacademies, een fysiek  gescheiden 
topsportcentrum voor de FCT/ Heracles academie.   

Gaat het college dit faciliteren?  

Zo nee?, waarom niet.  

Zo ja? wanneer?  

4. Heeft het college in de afgelopen jaren bij soortgelijke academies bij BVO’s in NL  bezoeken 
gebracht en inzicht vergaard hoe een academie werkt en fysiek in elkaar steekt? Zo nee, 
waarom niet?  

Zo ja?, wanneer maakt u een rondje langs de velden?  

5. Naast een stimulerende werking voor de breedtesport heeft topsport een belangrijke  
maatschappelijke functie. Herkent het college dit?  

6. Is het college nu na jaren van treuzelgedrag en topsportonwaardig acteren bereid om aan  de 
wensen van de FCT/ Heracles academie te voldoen.  

Zo nee?, waarom niet? En hoe ziet het college een dergelijke academie existeren?  Zo 
ja? Wanneer de oprichting hiervan?  

7. Gaat het college met de FCT/ Heracles academie en de VV Hengelo over huur in overleg  om 
tot een middeling te geraken? Dit alles in alle redelijk- en billijkheid.  Zo nee? Waarom niet?  

Zo ja? Wanneer?  

In afwachting van uw antwoorden.   

Met sportieve groet,  

Glenn Dedecker   

Fractievoorzitter Lokaal Hengelo  

 

Bijlage: 
Zie ook : https://www.tubantia.nl/sport/hij-is-serieus-in-beeld-en-een-logische-opvolger-van 

wout-brama-bij-fc-twente~aa8c9ef4/ 


